

Referat fra bestyrelsesmødet i 6 HK d. 31/ 1 – 2018.

Tilstede: Claus, Peter, Lars, David og Christian.

Meddelelser. Arbejdernes Landsbank har opsagt vores konto hos dem. Vi har ikke brugt den, men de burde alligevel have kontaktet os inden de opsagde den. Kontoen blev oprettet pga. af indkøbet af live-brætter. Vi kan evt. oprette en ny konto et andet sted, hvis det bliver nødvendigt.

Lars har modtaget en host-master opkrævning på 45 kr. for vores hjemmeside-domæne. Han har selv lagt ud for beløbet, men det vil figurere som bilag til regnskabet.

Lidt praktisk omkring hvordan vi bedst afskriver vores udgifter til live-brætter og hvordan det skal fremgå på budgettet.

Generalforsamling. Generalforsamlingen bliver d. 18/ 3-2018. Claus kontakter et par klubber om muligheden for afholdelse hos dem, ellers bliver det igen hos Chesshouse.

Ny kasserer. En mulighed er Erik Mouridsen Fra Åbyhøj skakklub. Adspurgt har han ikke afvist muligheden, men han vil kun udføre det rene kasserer-arbejde.

Den ene af vores 2 revisorer, Tom Petersen, er på valg og ønsker ikke genvalg. Lars Rasmussen vil gerne overtage posten som revisor.

Hæderstegn: Johnny Rasmussen fra Silkeborg.

Initiativpræmie: Rokaden. Ikke så mange klubber har gjort sig specielt bemærket, i den indeværende sæson.

Tilskud til enkeltspillere. Der er rejst et forslag om muligheden for at kunne give tilskud til enkeltspillere. Spillere kan i dag, allerede få tilskud til både rejseudgifter og indskud. Vi mener at det er sag for DSU, da den kan være ret omfattende, og som udgangspunkt siger vi derfor nej til forslaget.

HB-møde: Der er mange bilag, men sent udleveret, som sædvanligt.

Der er kommet et forslag fra en Rune Friborg, omkring promovning af DSU og han har i den forbindelse kommet med nogle forslag, lavet en flot brochure og en video, hvor han fortæller lidt om sig selv. Der er mange gode forslag, bl.a. videoundervisning og Unionen har vel næsten ikke råd til at lade være med at benytte sig af tilbuddet, men det samlede tilbud koster mange penge. Man kan evt. begynde med at have fokus på nogle af forslagene. Promovideoerne i tilbuddet er dog en ok ide, særligt hvis de kan benyttes aktivt af både DSU, hovedkredsene og ude i klubberne.

Rune fremlægger forslaget yderligere på det kommende HB-møde, så herefter ved vi mere.

Forholdene omkring en spillende kampeleder, tages også op på det kommende HB-møde.

Hjemmeside. Opdateringen af hjemmesiden har det ligget lidt tungt med. Spørgsmålet er om der findes nogen i hovedkredsen har lyst (og evner) til at opdatere siden og komme med lidt nyheder, engang imellem. Claus undersøger om der sidder nogle personer i hovedkredsen, som kunne have interesse for arbejdet.

Tilskud: Tilskuddet til Chesshouse i forbindelse med juniortrænings-samlingerne er en engangsbevilling. De afholder som bekendt 5 træningssamlinger. Det er meningen at alle klubber skal kunne søge tilskud, men pt. er det kun Syddjurs og Chesshouse som har søgt om penge.